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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 20. zasedání AS FSv, které se konalo dne 24.3.2010

 

Přítomni: viz. prezenční listina 

Hosté:  prof. Máca, prof. Konvalinka, Mgr. Gazda., Ing. Zmrzlík, Ing. Příhoda, paní 
Hlaváčková 

 
Dr. Šibrava zahájil 20. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem. Omluvil paní 
děkanku, kterou bude zastupovat prof. Máca. 
 
Program: 
1. Kontrola zápisu 
2. Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za r. 2008 
3. Projednání metodiky pro rozdělování prostředků v roce 2010 – financování vědecko-výzkumné 
činnosti 
4. Projednání a schválení navrhovaného složení vědecké rady  
5. Různé 
 
Bod 1. Kontrola zápisu 
Zápis byl schválen beze změn.  
 
Bod 2.  Zpráva o hospodaření FSv ČVUT za r. 2008 
Pan tajemník uvedl zprávu pro hospodaření za rok 2008. Zpráva byla projednána ekonomickou 
komisí. Společně s ekonomickou komisí vypracuje pan tajemník harmonogram, podle kterého 
budou zprávy předkládány. Prof. Tywoniak shrnul závěry ze zasedání ekonomické komise. Pan 
tajemník upřesnil nejasnosti a zavázal se doplnit upravené údaje. Ekonomická komise navrhuje 
zprávu schválit s tím, že budou opraveny údaje dle jejích výtek a dále navrhuje, aby senát schválil 
usnesení o nutnosti předložení zprávy o hospodaření k projednání AS vždy do 31.5. roku 
následujícího.  
Hlasování o schválení zprávy o hospodaření: 
Pro: 23|   Proti: 0|   Zdrželi se: 1 (z 24 přítomných senátorů) 
Hlasování o usnesení, aby vedení předložilo AS zprávu o hospodaření k projednání vždy do: 
Pro: 24 |   Proti: 0 |   Zdrželi se: 1 (z 25 přítomných senátorů) 
 
Bod 3.  Projednání metodiky pro rozdělování prostředků v roce 2010 – 
financování vědecko-výzkumné činnosti 
Pan tajemník shrnul hlavní změny metodiky financování – zejména způsob financování po 
programech a způsob financování vědy a výzkumu. Základní struktura metodiky byla projednána 
na ekonomické komisi. Prof. Tywoniak vznesl dotaz, kdy bude předložena metodika financování 
vědecko – výzkumné činnosti. Pan tajemník přislíbil co nejrychlejší předložení metodiky. Členové 
AS se shodli, že by chtěli rozpočet schválit co nejdříve a jsou připraveni sejít se i mimo plánovaný 
termín zasedání AS (poslední středa v měsíci). 
 
Bod 4.  Projednání navrhovaného složení vědecké rady  
Prof. Máca předložil za paní děkanku návrh složení vědecké rady. AS se dohodl, že se bude 
hlasovat o složení vědecké rady najednou, tj. o interních i externích členech VR v jednom 
hlasování. 
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Interní členové: 

prof. Ing. Alena Kohoutková, CSc. 
prof. Ing. Zdeněk Bittnar, DrSc. 
prof. Ing. Milena Císlerová, CSc. 
prof. Ing. Robert Černý, DrSc. 
prof. RNDr. Pavel Demo, CSc. 
doc. Ing. arch. Václav Dvořák, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
prof. Ing. Čeněk Jarský, DrSc. 
doc. Ing. Josef Jettmar, CSc. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Karel Kabele, CSc. 
doc. Ing. Hana Krejčiříková, CSc. 
prof. Ing. Vladimír Křístek, DrSc. 
prof. Ing. Jiří Máca, CSc. 
prof. Ing. Josef Macháček, DrSc. 
prof. RNDr. Ivo Marek, DrSc. 
prof. Dr. Ing. Leoš Mervart, DrSc. 
prof. Ing. Karel Pavelka, CSc. 
prof. Ing. Jaroslav Pollert, DrSc. 
prof. Ing. Jiří Pospíšil, CSc. 
prof. Ing. Jiří Šejnoha, DrSc. 
prof. Ing. arch. Tomáš Šenberger 
doc. Ing. Aleš Tomek, CSc. 
prof. Ing. Jan Tywoniak, CSc.  
prof. Ing. arch. Petr Urlich 
prof. Ing. Jan Vítek, CSc. 
prof. Ing. Tomáš Vogel, CSc. 
doc. Ing. Ivan Vorel, CSc. 
prof. Ing. František Wald, CSc. 
prof. Ing. Jiří Witzany, DrSc.  
 
Externí členové: 

Ing. Ivan Bauer, MBA (Průmstav a.s. místopředseda představenstva) 
Ing. Martin Borovka  (Europia CS, a.s. předseda představenstva a generální ředitel) 
Ing. Vladimír Brejcha, (SMP CZ a.s. Praha předseda představenstva) 
prof. Ing. Miloš Drdácký, DrSc. (ředitel ÚTAM AV ČR Praha) 
Ing. arch. Jan Fibiger, CSc., (ředitel ABF Praha) 
Ing. Zdeněk Gärtner (Českomoravský beton a. s., předseda představenstva) 
Ing. arch. Daniela Grabmüllerová (ředitelka odb. bytové politiky, Min. pro místní rozvoj, Praha) 
Ing. Pavel Křeček (předseda ČKAIT) 
Ing. Pavel Pilát (generální ředitel  Metrostavu a.s. Praha) 
Ing. arch. Vlasta Poláčková (Urb. atelier UP – 24, místopředsedkyně AUUP ČR) 
Ing. Pavel Švejda, CSc. (gen. sekretář AIP ČR Praha) 
Ing. Jindřich Topol (Skanska a.s. - člen představenstva a výkonný ředitel divize)  
Ing. Karel Večeře (předseda Českého úřadu zeměměřického a katastrálního Praha) 
Ing. Jan Vondrák, DrSc. (Astronomický ústav AV ČR Praha ). 
Ing. akad. arch. Jan Vrana (AA Héta, místopředseda ČKA) 
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Čestní členové: 

prof. Ing. Ján Čelko, CSc. (děkan FSv Žilinské university, Žilina, SR) 
prof. Ing. Rostislav Drochytka, CSc. (děkan FAST VUT Brno) 
doc. Ing. Tomáš Klečka, CSc. (ředitel Kloknerova ústavu ČVUT Praha) 
prof. Ing. Alojz Kopáčik, PhD., (děkan FSv STU Bratislava, SR( 
doc. Ing. Darja Kubečková-Skulinová, CSc.(děkanka FSv VŠB-TU Ostrava)  
prof. Ing. Ingrit Šenitková, PhD. (děkanka FSv TU Košice, SR) 
prof. Ing. arch.-ir. Zdeněk Zavřel (děkan FA ČVUT Praha)  
 
Hlasování: 
Pro: 27 |   Proti: 0 |   Zdrželi se: 0 
 
Bod 5.  Různé 
Prof. Máca informoval, proč nebyl paní děkankou předložen návrh proděkanů – úzce tato otázka 
souvisí s jmenováním prorektorů, které dosud nenastalo.  
 
Doc. Svoboda referoval o zasedání stavebně technické komise – zejména o problému řešení 
kabinetu didaktiky. Zápis z jednání je přiložen.  
 
Pan Ing. Zmrzlík promluvil o provozu bufetu a požádal AS o sestavení komise, která by 
kontrolovala provoz bufetu. Dr. Šibrava navrhl, aby se členy komise stali Petr Máca, Aleš Jíra  a 
Jakub Šunka. Petr Máca AS sdělil, že již byla zřízena internetové konference a e-mailová adresa 
bufet@fsv.cvut.cz pro zasílání připomínek k provozu bufetu. Komise byla na návrh doc. Svobody 
doplněna o Ing. arch. Petru Novotnou.  
Hlasování: 
Pro: 23 |   Proti: 0 |   Zdrželi se: 4 
 
Ing. Jíra nadnesl problém parkování v nové budově ČVUT. Tento problém přednesou zástupci AS 
FSv k projednání AS ČVUT. AS FSv vydává usnesení, kterým ukládá vedení FSv, aby zahájilo 
s rektorátem jednání o možnostech parkování zaměstnanců a studentů FSv v nové budově ČVUT.  
Hlasování: 
Pro: 27 |   Proti: 0 |   Zdrželi se: 0 
 
Harmonogram akademického roku 2010/2011 bude schvalovat AS ČVUT dnes odpoledne. Prof. 
Máca shrnul hlavní body návrhu harmonogramu.  
 
Dr. Šibrava jménem celého AS poděkoval organizátorům studentského plesu. 
 
Termín příštího zasedání AS FSv ČVUT bude upřesněn ve vazbě na předložení návrhu 
rozpočtu. 

 
RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z.Pešková 


